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Prezident Autoklubu ČR 

V Praze 30. července 2020 

 

Vážení přátelé motorismu, milí autoklubáci, 

 sezóna motoristického sportu je v plném proudu. Bohužel se ukazuje, že koronavirová 

epidemie hned tak neskončí. Pochopitelně dál musí platit mimořádná opatření, která se v posledních 

dnech mění po jednotlivých regionech v důsledku počtu nakažených. Pro všechny pořadatele veřejných 

akcí, motorsport nevyjímaje, tak do dalších týdnů a měsíců trvá období velké nejistoty. Proto respektuji 

zrušení letošního ročníku Barum Czech Rally Zlín, byť se mi na poslední chvíli podařilo zajistit 

významného partnera. Nejistota vývoje epidemiologické situace nakonec převážila otázky 

ekonomického zajištění naší neslavnější automobilové soutěže.  

 I když byl letos zrušen také závod motokrosového mistrovství světa v Lokti, protože tamní areál 

neumožňuje rozdělení do jednotlivých sektorů, které má platit i na podzim, kdy se měl konat v 

náhradním termínu, fanoušci nemuseli smutnit. Minule jsem lákal na první závod republikového 

šampionátu v Dalečíně. Českého mistrovství a dokonce i závodů krajského přeboru se  před zahájením 

mezinárodní sezóny účastnila řada zahraničních jezdců. Pro naše motokrosaře skutečně skvělá 

příležitost porovnat své výkony se závodníky světové špičky.  A pro diváky parádní podívaná.  

 Sám jsem po dlouhé pauze vynucené pandemií natěšený na motoristické podniky. Tak jsem na 

Rally Bohemia, prvním závodě SONAX Mistrovství ČR, popřál do startu mnoho zdaru členovi našeho 

Czech Talent Teamu Eriku Caisovi, který byl vloni zařazen mezi deset největších světových nadějí. 

Nemohl jsem chybět ani na tradičním závodě automobilů do Zámeckého vrchu v Náměšti nad Oslavou 

a ocenit skvělou práci pořadatelů, když závod museli kvůli koronaviru nadvakrát odkládat... Karting 

patří mezi disciplíny s největším počtem závodníků. Účastnil jsem se první soutěže mistrovství ČR v 

Chebu, kde startovalo skoro 200 jezdců! Úvodní závod sezóny má za sebou i autokros v Poříčí nad 

Sázavou, můj velký dík patří všem, kteří se na jeho přípravě podíleli. Velmi důležitý podnik, který se jel 

také jako součást mistrovství zóny střední Evropy Mezinárodní automobilové federace FIA.  

 Ještě před rozjezdem odloženého mistrovství světa silničních motocyklů podepsal Filip Salač s 

týmem Snipers smlouvu na příští sezónu. Těší mě, že jsem za Autoklub ČR dojednal už od letoška o 

třetinu výhodnější finanční podmínky oproti původní dohodě. Ale hlavně, Filip je vnímán jako obrovský 

talent, s prodloužením smlouvy na příští rok jsou spojeny ambice bojovat o nejvyšší místa v celkovém 

pořadí Moto3. 

 Závěrem mi dovolte vás všechny pozvat na slavnostní start jízdy historických automobilů 1000 

mil československých jako vzpomínky na legendární prvorepublikový závod. Stejně jako tehdy se i letos 

zaplní Opletalova ulice před klubovým domem krásnými stroji, přijďte se pokochat. Ve středu 12. srpna 

k nám od 13.00 budou najíždět vozy do uzavřeného parkoviště, odpolední atmosféru v Opletalce 

zpestří swingová kapela. A ve čtvrtek 13. srpna od 6.00 hodin pak posádky budou v minutových 

intervalech startovat do soutěže! 

Pěkné léto, se srdečným pozdravem 

Jan Šťovíček 

prezident Autoklubu ČR 


